
PROTOKOLL NR:8 VERKSAMHETSÅRET 2017, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED 
HÄLJARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2017-08-16, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Christian Jönsson, Flemming Denne, 
Sune Lind och Charli Ahl Ludvigsson 
   
Förhindrade: Rolf Malmsten  

 
§  1 Mötets öppnande 

Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens 
möte.  

 

§ 2. Val av justerare 
Sune Lind valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens 
protokoll. 

 

§  3. Dagordningen 
Dagordningen har varit utskickad och godkändes. 

 

§  4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkänt och lades till 
handlingarna. 

 

§  5. Inkomna skrivelser 
Skriftväxling mellan Robert Svensson Teknik&service och ordf. Göran 
Wramfelt ang. omdirigering av trafiken under avstängning av E6 
(bil.1,2och3) 

 Skrivelserna lades till handlingarna 
 

§  6. Avgångna skrivelser 
Till Torkild Strandberg ang. uteblivna svar på mail daterade 21/1 och 2/3  
Se § 5, skriftväxling och bilagorna.   
Svar och överenskommelse om möte träffats. 
 

§  7. Rapporter 
a.Ordföranden  

                           Har fått tid för träff med Torkild Strandberg den 22 augusti, kl. 08.30. 
   Kommer då att ta upp de frågor om åtgärder i Häljarp som utlovats 
   från kommunen sedan lång tid tillbaka. De åtgärder som bya-  
   föreningen vill ha svar på är följande: Genomfartstrafiken Lands-  
   konavägen/Barsebäckvägen, Skateboardramper, Boule-       
   banor, Lekplats, Saxtorpsskogen, Ute gym med belysning vid  
   motionsslingan, Sopstationen, Kameraövervakning vid järn- 
   vägstationen, Skånetrafiken gröna bussar, HIF/HSK, Medlemmar 
   i byaföreningen.  
b.  Kassören 

Styrelsen har fått ekonomiska redovisningen genom mail. 
Redovisningen lades till handlingarna. 
Sune Lind redogjorde för sitt uppdrag ang. det minskade antalet 
betalande medlemmar. 
Styrelsen diskuterade olika alternativ för att nå Häljarpborna. Det 
verkar som det är ett skriftligt alternativ som fungerar bäst till en rimlig 
kostnad 
Kassören har fått skrivelse ang. anslutning till betalsystemet med Swiss 
konto. Kostnad 500 kr års- eller kalenderår och 2 kr per transaktion.  
Beslut blev att föreningen anskaffar SWISS-konto med det snaraste. 
Kassören och ordföranden fick uppdraget att omgående göra detta.  
Styrelsen beslöt att denna paragraf omedelbart justeras. 



 
c.  Övriga 
     Ingen övrig rapport  

 
§   8. Aktiviteter under 2017. 

Knatteloppet blev inställt på grund av tidsbrist. Planen var att använda 
fotbollsplanen men eftersom HIF inte kunde lämna besked om planen var 
ledig eller ej fanns inget alternativ för genomförande.  

 

§  9. Övrigt 
  
§ 10. Nästa möte tisdagen den 19 september kl. 18.30, Tallstugan  
   
§ 11. Avslutning 
 Ordföranden avslutade mötet. 
 
 

 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt   Sune Lind 
  
 
 
 
 
 


